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Z á p i s n i c a č. 7/2011 

zo siedmeho  zasadania Obecného zastupiteľstva v Topoľčiankach konaného dňa 

15. decembra 2011 v priestoroch DKS Topoľčianky 

 

 

 

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

 

 

Program : 
1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, určenie zapisovateľa 

3. Kontrola plnenia úloh z predchádzajúcich OZ 

4. Informácie starostu o činnosti v obci 

5. Úprava rozpočtu obce na r. 2011 

6. Odpísanie daňových a nedaňových pohľadávok za rok 2003 až 2005 

 ( daň z nehnuteľnosti a komunálny odpad) 

7. VZN č.1/20012 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 

8. VZN č. 2/2012  o   úhradách   za služby  a poplatkoch za pracovné úkony 

vykonávané Obecným úradom v Topoľčiankach 

9. VZN č. 3/2012 o cenách nájmu nebytových priestorov a o cenách za dočasné 

užívanie pozemkov vo vlastníctve obce Topoľčianky 

10. VZN č. 4/2012 o ochrane a údržbe verejnej zelene a udržiavaní čistoty  a poriadku 

na verejných priestranstvách  

11. VZN č. 5/2012 o určení výšky príspevku zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú 

úhradu nákladov spojených s činnosťou  Školského klubu detí  Litoměřická 32, 

Topoľčianky, ako súčasti Základnej školy, Litoměřická 32, Topoľčianky     

12. VZN č. 6/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2012               

13. Žiadosti občanov a organizácií 

14. Interpelácie poslancov 

15. Rôzne 

16. Záver 

 

 

 

 

K bodu č. 1.) 

Starosta obce privítal na zasadnutí OZ poslancov, hlavného kontrolóra obce a všetkých 

prítomných občanov. Upozornil všetkých prítomných, že zasadnutie je snímané na 

diktafón. Poslanci sú prítomní  v počte 8, OZ je uznášaniaschopné. Ospravedlnená je 

JUDr. Benčeková. Nikto z poslancov nemal žiadnu pripomienku k programu, preto dal 

starosta hlasovať za schválenie programu zasadnutia.   
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Hlasovanie: 

 

ZA : 8  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta  -  konštatujem, že program dnešného OZ a uznesenie č.101/2011/7 bolo 

schválené 

 

 

 

K bodu č. 2.) 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a určenie zapisovateľa. 

 

Návrhová komisia:  Ing. Valkovičová O. – predseda 

Ing. Kazík R., Mgr. Klečka -  členovia 

 

Starosta dal hlasovať za návrhovú komisiu. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA : 8    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

  

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Siklienka R. PhD. 

JUDr. Oravcová J. 

 

Starosta dal hlasovať za  overovateľov zápisnice. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA : 8    PROTI : 0                     ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 102/2011/7 schvaľuje návrhovú komisiu 

a overovateľov zápisnice. 

 

 

Za zapisovateľa zápisnice sa určuje : Mgr. Anton Segíň – prednosta OcÚ 
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K bodu č.  3.) 

 

prednosta  -  oboznámil prítomných o plnení úloh z posledných zasadnutí OZ 

 zabezpečiť miesto na separovaný zber v priestoroch Domu služieb – miesto je 

vytvorené 

 vyzvať občanov na ul. Hlavnej, ktorí majú zvedenú dažďovú vodu na chodníky, 

aby si ju zviedli na svoje pozemky – úloha nie je splnená, bude zrealizovaná do 

konca decembra 

 zabezpečiť úpravu výsadby novej zelene v zmysle zápisnice komisie životného 

prostredia zo dňa 12.10.2011 so spoločnosťou, ktorá realizovala výsadbu. Úloha je 

dlhodobého charakteru, čiastočne bola splnená, vykonalo sa odburinenie, ošetrenie 

trávnikov a kontrola drevín. 

 komisia verejného poriadku mala za úlohu vykonať tvaro miestnu obhliadku ulíc 

a vyhodnotiť dodržiavanie VZN o verejnom priestranstve a upovedomiť ľudí na 

porušovanie tohto VZN a požiadať ich o nápravu  

p. Minár  -  boli skontrolované všetky ulice, bolo zistených asi 40 prípadov zaberania 

verejného priestranstva. Občania boli písomne upozornení. Úloha sa bude aj naďalej 

priebežne plniť. 

 komisia životného prostredia mala vypracovať VZN o ochrane a údržbe verejnej 

zelene a o udržiavaní čistoty a poriadku na verených priestranstvách. Návrh VZN 

je vyvesený na tabuly pred OcÚ. 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 103/2011/7. 

 

Hlasovanie: 

 

ZA : 8   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 103/2011/7 berie na vedomie správu  o plnení 

úloh z predchádzajúceho OZ. 

  

 

 

 

K bodu č.  4.) 

starosta -  moje informácie o činnosti v obci budú od obdobia 22.9.2011, činnosti 

rozdeľujem na kultúrno-spoločenské akcie a investičné akcie 

 

Kultúrno-spoločenské akcie: 

 24.9.2011 – uskutočnilo sa tradičné vinobranie v priestoroch jazdeckej dráhy, 

ďakujem Ing. M. Hornému, ktorý nám poskytol tieto priestory, poďakovanie patrí 

aj ZO SZZ 
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 7.10.2011 – vo veľkej sále DKS Obec Topoľčianky a ZO SZZ organizovali 

výstavu ovocia, zeleniny a okrasných drevín, tak isto ďakujem organizátorom ako 

aj pestovateľom, ktorí priniesli svoje produkty 

 23.10.2011 – slávnostným programom sme si pripomenuli 90–výročie založenia 

ochotníckeho divadelného súboru Topoľ 

 28.10.2011 – v priestoroch Tatran n. o. sme oslávili 90-výročie  organizovaného 

športu v obci 

 3.12.2011 – pred DKS deti MŠ a ZŠ svojim programom pozdravili  Svätého 

Mikuláša, chcem sa poďakovať všetkým, ktorí sa podieľali na spoluorganizovaní 

tohto podujatia 

 13.12.2011 – konalo sa tradičné vianočné posedenie so seniormi, ktorí sa tohto 

podujatia zúčastnili v hojnom počte 

Na záver Vás chcem srdečne pozvať dňa 31.12.2011 pred DKS na tradičnú vatru 

a ohňostroj. 

 

Investičné akcie: 

 ukončuje sa verejné obstarávanie na dodávateľa stavby „Revitalizácia 

centrálnej časti obce II. etapa“, už 2 krát bola súťaž zrušená, verím, že teraz 

všetko dobre dopadne 

 zabezpečujú sa prípravné práce na projekte „Komplexné odkanalizovanie obce 

Topoľčianky“. Projekt sme pripravili my a cez žiadateľa ZsVS a.s. Nitra bol 

tento projekt úspešný. Ide o projekt v objeme takmer 4 mil. eur. Kanalizácia sa 

v obci v r. 2012-2013 komplexne dobuduje. Naša obec získala aj s týmto 

projektom so ZsVS a.s. Nitra objem viac ako 7,5 mil. € nenávratných 

finančných prostriedkov z Eurofondov.  

Chcem poďakovať všetkým, ktorí sa podieľali na príprave, schvaľovaní alebo 

inak na týchto projektoch, ale aj tým, ktorí mi prejavili dôveru. 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 104/2011/7. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8     PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 104/2011/7 berie na vedomie informácie 

starostu o činnosti v obci. 
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K bodu č.  5.) 

 

 

starosta – na záver roka robíme finálnu úpravu rozpočtu obce. Materiál pripravila Ing. 

Kazíková. Pri príprave spolupracovala aj predsedkyňa finančnej komisie Ing. 

Valkovičová. 

 

Ing. Valkovičová  - vo februári bol schválený vyrovnaný rozpočet. Úpravu rozpočtu 

navrhujeme v navýšení rozpočtu o fin. prostriedky prijaté zo štátneho rozpočtu a od iných 

subjektov verejnej správy, čerpanie úverových zdrojov a tiež prostriedky od subjektov 

mimo verejnej správy a presun niektorých schválených položiek výdavkovej časti 

rozpočtu nečerpaných alebo málo čerpaných na iné výdavkové položky, ktoré sú 

prečerpané. Zo štátneho rozpočtu sme dostali mimo schváleného nášho rozpočtu 

prostriedky na tieto činnosti: pre ZŠ na dopravné, vzdelávacie poukazy, navýšenie na 

prenesené kompetencie, pre MŠ fin. prostriedky, pre predškolákov, pre deti v hmotnej 

núdzi na stravu, na sčítanie obyvateľstva, na protipovodňové aktivity, na tri dohody na 

podporu v nezamestnanosti pri protipovodňových činnostiach, odmena skladníka CO, na 

knižničný fond, na Kultúrne leto 2011 a Tvorivé dielne.  

Spolu sa príjmová a výdavková časť rozpočtu navyšuje  o 934 120,00 €. Po úprave sú 

príjmy rovné výdavkom a hodnota rozpočtu je 2 209 878 €. Rozpočet je vyrovnaný. 

 

 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 105/2011/7  

 

Hlasovanie: 

ZA : 8  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 105/2011/7 schvaľuje úpravu rozpočtu obce 

Topoľčianky na rok 2011. 

 

 

 

 

K bodu č.  6.) 

 

starosta  - materiál pripravila Ing. Kazíková a predkladateľ je Ing. Valkovičová 

 

Ing. Valkovičová  -  na základe príkazu starostu obce vykonať inventarizáciu majetku, 

záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov sa začali prípravné práce. V spolupráci s p. 

Cigáňovou sme preverili pohľadávky za daň z nehnuteľnosti a komunály odpad staršie ako 

5 rokov. Zistili sme, že nie všetci obyvatelia si plnia svoje povinnosti. Títo občania boli 

priebežne vyzývaní na plnenie si svojich záväzkov. Pripravili sme prehľadnú tabuľku 

pohľadávok za roky 2003, 2004 a 2005 a to za daň z nehnuteľnosti a za komunálny odpad. 

Na základe  výzvy sa niektoré pohľadávky znížili. K 30.11.2011 celková výška 

pohľadávok je 1 901,83 €. Okrem týchto pohľadávok evidujeme ešte pohľadávku vo 

výške 146,39 € u občanov, ktorí zomreli.  
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Pravdepodobnosť vymožiteľnosti týchto pohľadávok je veľmi nízka. Náklady spojené 

s možnosťou vymáhania cez exekútora sú neefektívne. Preto inventarizačná komisia 

navrhuje pohľadávky vo výške 2 048,22 € odpísať z účtovníctva ako nevymožiteľné. 

 

Ing. Kazík  -  koľko je to asi obyvateľov? 

 

Ing. Valkovičová  -  13 ľudí zomrelo, v priemere to vychádza cca 9,00 € na osobu. 

Preberali sme to aj s JUDr. Gräffovou, je naozaj nepravdepodobné, že by sme to vymohli. 

 

Ing. Kazík  -  pracujeme s týmto už niekoľko rokov a teraz tam už nebol žiaden pohyb 

k zníženiu 

 

Ing. Valkovičová  -  od r. 2009 nebolo nič uhradené 

 

JUDr. Gräffová  -  od r. 2003 do r. 2006 ide aj o premlčanú dobu. Ide o to, aby to 

neskresľovalo účtovníctvo. K pohľadávkam od r. 2006 boli písané pokusy o zmier. Spojila 

som sa aj s exekútorkou z Nitry, ktorá je ochotná nám s týmto pomôcť. Aby sa o tri roky 

nestala podobná situácia ako teraz. 

 

starosta  -   ak už nemá nikto žiadne pripomienky, poprosím Ing. Valkovičovú 

o prečítanie Návrhu na uznesenie 

 

Predseda návrhovej komisie  prečítal návrh na  uznesenie č. 106/2011/7. 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 106/2011/7 schvaľuje Odpísanie daňových 

a nedaňových pohľadávok za roky 2003 až 2005(daň z nehnuteľnosti a komunálny odpad ) 

v sume 2 048,22 €. 

 

 

 

K bodu č.  7.) 

 

starosta  -  VZN, ktoré budeme dnes schvaľovať boli vyvesené na úradnej tabuly a na 

stránke obce. Na základe tohto prišli podnety a pripomienky k niektorým VZN. 

VZN č. 1/2012 o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady - ak by sme teraz nezmenili sadzby dane za stavby a pozemky 

o rok by došlo  k extrémnemu navýšeniu. Najvyššia sadzba dane za pozemky stanovená 

správcom dane nemôže prekročiť 5 násobok najnižšej sadzby dane stanovenej správcom 

dane.  Od 1.12.2012 má byť účinný zákon, kde najvyššia sadzba dane u stavieb stanovená 

správcom dane nemôže prekročiť 10 násobok najnižšej sadzby dane stanovenej správcom 

dane.  
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p. Minár  -  zmeny som navrhoval v §3 a v §4, kde som niektoré sadzby znižoval 

a niektoré zvyšoval. Ide mi o to, aby sme nemuseli budúci rok dane občanom zvyšovať o 

veľký skok a podnikateľom znižovať, čím by nastal dosť veľký výpadok do príjmov obce. 

 

Ing. Valkovičová  -  pripomienkam p. Minára sa vyhovelo 

 

starosta  -  dávam teraz návrh na schválenie pripomienok p. Minára 

 

Hlasovanie: 

ZA : 5    ZDRŽAL SA : 2  PROTI : 1                       

Ing. Kazík   JUDr. Oravcová  JUDr. Gräffová 

Ing. Valkovičová  Ing. Adamičková 

p. Minár 

Ing. Siklienka PhD. 

Mgr. Klečka 

 

starosta  - konštatujem, že pripomienky p. Minára  boli schválené a budú zakomponované 

do VZN č. 1/2012 

 

JUDr. Gräffová – celkovo nesúhlasím so zvýšením daní, mali by sme počkať do 

1.12.2012, kedy zákon má nadobudnúť účinnosť. Nemali by sme občanov zaťažovať už 

teraz. 

 

starosta  -  zaťaženie vyjde 2,63 € na občana. Uvidíme, čo nám prinesie budúci rok. 

Dávam návrh na schválenie pripomienky JUDr. Gräffovej. 

Hlasovanie: 

ZA : 2    PROTI : 4                      ZDRŽAL SA : 2 

JUDr. Oravcová  Ing. Kazík   Ing. Adamičková 

JUDr. Gräffová  Mgr. Klečka   Ing. Siklienka PhD. 

p. Minár 

Ing. Valkovičová 

 

starosta  -  konštatujem, že pripomienka schválená nebola 

 

 

Mgr. Klečka  - navrhujem v Článku III. § 12 Daň za psa  zvýšiť daň za psa chovaného 

v rodinnom dome  na 10,00 € a daň za psa chovaného v bytovom dome na 15,00 €. Za ten 

rozdiel 5,00 € by sa mohli zakúpiť občanom v bytovke vrecká na psie exkrementy.  

 

JUDr. Gräffová  -  nemali by sme takto psov rozlišovať. Vrecká je pekná vec, ale ten, kto 

chce mať psa, mal by sa aj oň postarať. Nákup vreciek toto VZN riešiť nebude. Som proti 

zvyšovaniu dane za psa. 
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p. Minár  -  myslím si, že pes v rodinnom dome má výbeh aj v záhrade, tam si každý po 

ňom uprace. Pes z bytu potrebu vykoná na verejnom priestranstve. 

 

Ing. Siklienka PhD. – vy tú daň chápete ako trest za to, že niekto má psa, čistotu 

verejného priestranstva by malo poriešiť VZN č.4/2012, som proti zvyšovaniu dane 

 

prednosta  -  v obci sa často potulujú cudzie psy, my sme povinný kontaktovať Slobodu 

zvierat, zaočkovať ich a uhradiť všetky výdavky s odchytom spojené. Odchyt jedného psa 

obec vyjde aj na 80,00 €. Teraz máme v obci 3 túlavé psy. 

 

Ing. Adamičková  -  čo sa týka venčenia psov v parku, môžem povedať, že väčšinou sú to 

ľudia z okolia, prevažne zo Zlatých Moraviec 

JUDr. Gräffová  -  beriem svoje pripomienky späť 

starosta  -  dávam návrh na schválenie sadzbu dane za psa 10,00 € v rodinnom dome 

a 15,00 € v bytovom dome  

 

Hlasovanie: 

ZA : 6    PROTI : 1                      ZDRŽAL SA : 1 

Ing. Adamičková  Ing. Siklienka PhD.  Ing. Valkovičová 

p. Minár 

Mgr. KLečka 

JUDr. Oravcová 

JUDr. Gräffová 

Ing. Kazík 

 

starosta – konštatujem, že pripomienka bola schválená 

 

Ing. Valkovičová  -  nakoľko JUDr. Gräffová vzala svoju pripomienku späť, zostala 

posledná a to od p. Evy Kováčovej zo Zl. Moraviec, kde žiada o úľavu za KO pre 

vlastníkov nehnuteľnosti ak sa v nej po celý rok nezdržujú a teda neprodukujú odpad. 

Suma by mala byť symbolická. 

prednosta  - zákon hovorí, že každý vlastník nehnuteľnosti v obci produkuje odpad a je 

povinný odvoz platiť. Teraz vlastník nehnuteľnosti zaplatí poplatok za 1 osobu na rok. Nie 

je možné odsledovať kto sa koľko dní zdržuje v danej nehnuteľnosti. Rieši to tento jedno- 

rázový poplatok. 

 

starosta  -  kto je za pripomienku p. Kováčovej zo Zlatých Moraviec?  

Hlasovanie: 

ZA : 0    PROTI : 8                      ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta – konštatujem, že pripomienka nebola schválená 
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JUDr. Oravcová – predkladám návrh ponechať úľavu 50 %v § 6 pre ZŤP tak ako platí 

v súčasnosti   

Hlasovanie: 

ZA : 8    PROTI : 0                      ZDRŽAL SA : 0 

starosta – konštatujem, že návrh bol schválený 

starosta – teraz poprosím Ing. Valkovičovú o prednesenie VZN č. 1/2012  

 

Ing. Valkovičová predniesla VZN č. 1/2012 aj so schválenými pozmeňovacími 

a doplňujúcimi návrhmi 

Hlasovanie: 

ZA : 6   PROTI : 2                       ZDRŽAL SA : 0 

   Ing. Siklienka PhD. 

   JUDr. Gräffová 

  

 

Starosta obce konštatoval, že  VZN č.1/2012 o miestnych daniach a o miestnom poplatku 

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady bolo schválené. 

 

 

K bodu č.  8.) 

 

starosta  -  VZN č. 2/2012 o   úhradách   za služby  a poplatkoch za pracovné úkony 

vykonávané Obecným úradom v Topoľčiankach predkladá Mgr. Klečka. Aj k tomuto 

VZN prišli pripomienky. 

 

prednosta  -  pripomienku zaslala v stanovenom časovom limite JUDr. Gräffová. 

Požadovala zmeniť názov v Článku 3 bod III. znenie textu na : Za zvláštne užívanie 

verejného priestranstva – rozkopávky – z.č. 145/1995 Z.z. a v tomto istom článku doplniť 

: Za zásah do vozovky a parkoviska a nahradiť skratku t.j. slovom vrátane zásahu. 

V Článku 3 bod VI. pri používaní čísel v € a centoch odstrániť na konci pomlčku. 

Predloženej pripomienke sa vyhovelo, z dôvodu, že sa  jedná o jednoduchšie 

a zrozumiteľnejšie znenie textu. 

starosta  -  dávam hlasovať za predloženú pripomienku aby bola zapracovaná do textu 

VZN 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8    PROTI : 0                      ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta  -  konštatujem, že pripomienka bola schválená, žiadam Ing. Valkovičovú 

o prednesenie VZN č. 2/2012 

 

Ing. Valkovičová predniesla VZN č. 2/2012 aj so schválenou pripomienkou. 
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Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že  VZN č.2/2012 o   úhradách   za služby  a poplatkoch za 

pracovné úkony vykonávané Obecným úradom v Topoľčiankach bolo schválené. 

 

 

K bodu č.  9.) 

 

starosta  - ďalším bodom programu je prerokovanie VZN č. 3/2012 o cenách nájmu 

nebytových priestorov a o cenách za dočasné užívanie pozemkov vo vlastníctve obce 

Topoľčianky. Toto VZN predkladal Mgr. Klečka. Prišli 3 pripomienky: 

- od JUDr. Benčekovej Evy, ktorá pripomienkovala Článok II. bod 2 a to doplniť 

text: ostatné priestory súvisiace s podnikaním ( stánky, bunky a pod.)  v sume 

35,00 €/m
2
/rok. Ďalej požadovala v Článku III. doplniť text: Prenájom pozemku 

pod dlhodobo ( min. rok) umiestneným stánkom , bunkou a pod. slúžiacim na 

podnikanie  35,00 €/m
2
/rok. Pripomienke sa vyhovelo, lebo takýto prenájom už 

existuje a nebol zahrnutý vo VZN. Navrhovaná výška nájomného korešponduje už 

s jestvujúcimi zmluvami. 

Uvedeným pripomienkam sa vyhovelo. 

  

starosta  -  dávam hlasovať za predloženú pripomienku JUDr. Benčekovej 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8    PROTI : 0                      ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta – konštatujem, že pripomienka bola schválená 

 

- Mgr. Barát pripomienkoval v Článku II bod 3 prenajímanie priestorov v MŠ a ZŠ 

a multifunkčného ihriska, nakoľko ako riaditeľ ZŠ vychádza z reálneho využívania 

týchto priestorov. Konkrétne podrobnosti využívania týchto priestorov sú 

v prevádzkovom poriadku multifunkčného ihriska. Prenájom telocvične 

a multifunkčného ihriska bude riaditeľ školy poskytovať na základe žiadosti bez 

uzatvárania zmlúv. 

Uvedeným pripomienkam sa vyhovelo. 

 

starosta  -  dávam hlasovať za predloženú pripomienku Mgr. Baráta 

 

 

 

Hlasovanie: 
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ZA : 8    PROTI : 0                      ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta – konštatujem, že pripomienka bola schválená 

 

 

- K Článku IV. bod 4 mala pripomienku JUDr. Gräffová, v ktorej požadovala 

zmeniť text na : Zapožičiavanie obrusov v DKS mimo stolovania  - 0,65 €/kus. 

Ďalej v Článku IV. bod 4 zmeniť text na :Cenu za prenájom môže starosta znížiť 

do výšky 30%. V Článku VI. vypustiť celý bod č. 5, kde sa hovorí o vzájomnom 

zápočte fin. prostriedkov. 

Uvedeným pripomienkam sa vyhovelo. 

  

starosta  -  dávam hlasovať za predloženú pripomienku JUDr. Gräffovej 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8    PROTI : 0                      ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta – konštatujem, že pripomienka bola schválená 

 

 

Ing. Valkovičová predniesla VZN č. 3/2012 aj so schválenými pripomienkami. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že  VZN č. 3/2012 o cenách nájmu nebytových priestorov 

a o cenách za dočasné užívanie pozemkov vo vlastníctve obce Topoľčianky bolo 

schválené. 

  

K bodu č.  10.) 

 

starosta  -  VZN č. 4/2012 o ochrane a údržbe verejnej zelene a udržiavaní čistoty  

a poriadku na verejných priestranstvách predkladá Ing. Siklienka PhD. 

 

JUDr. Oravcová  - chcela by som požiadať o konkrétnejšie vysvetlenie Článku 8 čo sa 

týka sankcií, kto môže sankčné postihy vymáhať? 

 

Ing. Siklienka PhD.  – vychádzali sme z platnej legislatívy o priestupkoch a správnych 

deliktoch, kde vymáha pokuty obec prostredníctvom svojich štatutárnych zástupcov 
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JUDr. Gräffová  -  chcem vysvetliť Článok 7, jeho aplikáciu v praxi 

 

p. Minár  -  jedná sa o správne konanie, ktoré nie je jednoduché a nemôže ho vykonávať 

bežný pracovník OcÚ. Na úspešné vyriešenie je potrebné mať určité skúsenosti 

a vedomosti a preto by bolo dobré nadviazať spoluprácu s mestskou políciou Zl. Moravce. 

Táto má bohaté skúsenosti s riešením blokových pokút na mieste a aj s riešením 

priestupkov v správnom konaní. Zákon nám umožňuje túto spoluprácu nadviazať a je 

potrebné rozvinúť jednania na úrovni vedenia mesta Zl. Moravce a povereným zástupcom 

náčelníka mestskej polície. V prípade, že náklady, ktoré bude mesto Zl. Moravce za túto 

službu požadovať nebudú veľmi vysoké,  bolo by dobré čo najskôr odsúhlasiť spoluprácu. 

Týmto by sa zvýšil pocit bezpečnosti v obci, jej čistota, ale priorita by bola výchova 

občanov. Sankčný postih pokutou je ako posledná možnosť vplyvu na prevýchovu občana.  

starosta  - pokiaľ nikto nemá  doplňujúci návrh, žiadam Ing. Valkovičovú o prednesenie 

VZN č. 4/2012 

 

Ing. Valkovičová predniesla VZN č. 4/2012 o ochrane a údržbe verejnej zelene 

a udržiavaní čistoty  a poriadku na verejných priestranstvách.  

 

Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že  VZN č. 4/2012 o ochrane a údržbe verejnej zelene 

a udržiavaní čistoty  a poriadku na verejných priestranstvách bolo schválené. 

 

K bodu č.  11.) 

 

starosta  -  Mgr. Šusták vypracoval Návrh VZN 5/2012 o určení výšky príspevku 

zákonného zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou  

Školského klubu detí  Litoměřická 32, Topoľčianky, ako súčasti Základnej školy, 

Litoměřická 32, Topoľčianky. K tomuto VZN bola doručená 1 pripomienka. 

 

prednosta  -  pripomienka je od JUDr. Gräffovej, ktorá v Článku 2 navrhovala doplniť 

text na konci článku: na dieťa navštevujúce ŠKD.   Pripomienka bola akceptovaná. 

 

starosta  -  dávam hlasovať za predloženú pripomienku JUDr. Gräffovej 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8    PROTI : 0                      ZDRŽAL SA : 0 

 

starosta – konštatujem, že pripomienka bola schválená 
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Starosta vyzval predsedníčku návrhovej komisie o prednesenie návrhu. 

 

Ing. Valkovičová predniesla VZN č. 5/2012 o určení výšky príspevku zákonného zástupcu 

dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou  Školského klubu detí  

Litoměřická 32, Topoľčianky, ako súčasti Základnej školy, Litoměřická 32, Topoľčianky 

aj so schválenou pripomienkou. 

Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že  VZN č. 5/2012 o určení výšky príspevku zákonného 

zástupcu dieťaťa na čiastočnú úhradu nákladov spojených s činnosťou  Školského klubu 

detí  Litoměřická 32, Topoľčianky, ako súčasti Základnej školy, Litoměřická 32, 

Topoľčianky bolo schválené. 

 

JUDr. Oravcová  -  mám poznámku k VZN č.3/2012, ktoré sme už síce schválili, ale bolo 

by dobré bližšie špecifikovať v Článku III. prenájom pozemku na podnikateľskú činnosť 

na verejnom a mimo verejného priestranstva. 

 

starosta – budeme pokračovať v zmysle schváleného programu a uvedenú pripomienku 

môžeme prerokovať v bode Interpelácie poslancov 

 

K bodu č.  12.) 

 

starosta  -  tento bod je VZN č. 6/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2012, ktorého 

predkladateľom je opätovne Mgr. Šusták. Nakoľko nebola predložená žiadna  

pripomienka, prosím Ing. Valkovičovú o prednesenie VZN č. 6/2012.               

 

Ing. Valkovičová predniesla návrh na schválenie VZN č. 6/2012 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny 

rok 2012. 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8   PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

 

Starosta obce konštatoval, že  VZN č.  6/2012 o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia na kalendárny rok 2012 bolo 

schválené. 
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K bodu č.  13.) 

 

Žiadosti občanov a organizácií: 

 

Žiadosť Jakub Suchodolinský, Holešovská 34, Topoľčianky  - o prenájom nebytového 

priestoru v budove „Zdravotného strediska Topoľčianky“ za účelom nácviku hudobnej 

skupiny. 

 

Nakoľko predkladateľ žiadosti bol prítomný, starosta ho požiadal o bližšie vysvetlenie. 

 

p. Suchodolinský – sme mladá začínajúca hudobná skupina, ktorá doteraz nacvičovala 

v priestoroch OcÚ Obyce, kde nám navýšili podmienky prenájmu tak, že ich nie sme 

schopní zvládnuť. V mesiaci február 2012 sa chceme zúčastniť súťaže Mladých talentov 

a preto uvítame možnosť nacvičovania aj na obmedzený čas, nakoľko máme informácie, 

že budova Zdravotného strediska sa chystá na rekonštrukciu. Sme študenti s obmedzenou 

možnosťou financovania, preto Vás prosím o symbolický prenájom. 

 

starosta  -  v uvedených priestoroch zdravotného strediska už nacvičovala iná hudobná 

formácia, s ktorou sme nemali žiadne problémy, je možné uvažovať aj o prenájme pre Vás 

 

JUDr. Gräffová  - keďže súhlasia aj s obmedzenou dobou prenájmu, navrhujem, aby im 

boli priestory prenajaté za tých istých podmienok ako má hud. skupina Schussdefekt 

s tým, že v zmluve bude určený termín na dobu určitú a to do začatia rekonštrukčných 

prác 

 

prednosta  - podmienky prenájmu sú 1,00€/m
2
/rok, el. energia 40,00 €/rok, plyn 20,00 

€/rok, na dobu určitú a to do začiatku rekonštrukčných prác 

 

starosta  -  prosím predsedkyňu návrhovej komisie o prednesenie návrhu na uznesenie 

 

Ing. Valkovičová  prečítala návrh na  uznesenie č. 107/2011/7  so zapracovanými 

 podmienkami, ktoré predniesla JUDr. Gräffová a p. prednosta OcÚ 

 

starosta  -  dávam hlasovať za predložené uznesenie 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 107/2011/7 schvaľuje žiadosť J. 

Suchodolinského bytom Topoľčianky o prenájom  nebytových priestorov v budove „ 

Zdravotné stredisko Topoľčianky“ za podmienok: nájom 1,00 €/m
2
/rok, el. energia 40,00 

€/rok, plyn 20,00 €/rok na dobu určitú a to do začiatku rekonštrukčných prác. 
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Žiadosť M. Kazík, M. Mokráň a M. Hudec bytom Topoľčianky  -  o predĺženie nájmu 

nebytových priestorov v budove „Zdravotného strediska Topoľčianky“ za účelom nácviku 

hudobnej skupiny za nezmenených nájomných podmienok  

 

starosta  - je to obdobná žiadosť, chlapci majú všetko uhradené 

 

JUDr. Gräffová  - aj im treba dať termín do začiatku rekonštrukčných prác 

 

 

Predseda návrhovej komisie  Ing. Valkovičová prečítala návrh na  uznesenie č. 108/2011/7  

 

Hlasovanie: 

ZA : 8  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 108/2011/7 schvaľuje žiadosť M. Kazíka , M. 

Mokráňa a M. Hudeca bytom Topoľčianky o predĺženie nájmu nebytových priestorov 

v budove „ Zdravotné stredisko Topoľčianky“ za nezmenených podmienok: nájom 1,00 

€/m
2
/rok, el. energia 40,00 €/rok, plyn 20,00 €/rok na dobu určitú a to do začiatku 

rekonštrukčných prác. 

 

 

Žiadosť MUDr. Marian Hranai, Panská dolina 984/16, 949 01 Nitra – o späť vzatie 

žiadosti v celom rozsahu o odkúpenie nehnuteľnosti obce  Topoľčianky, LV č. 1552:  

parc.č. 339/1 o výmere 475 m
2
, parc. č. 339/2 o výmere 500 m

2
, parc. č. 339/4 o výmere 

1530 m
2
 zastavané plochy a nádvoria, stavba súp. č. 253 na parc. č. 339/1 – zdravotné 

stredisko 

starosta  - MUDr. Hranai mal záujem o odkúpenie budovy zdravotného strediska. OZ na 

zasadnutí kde MUDr. Hranai prezentoval svoju žiadosť odmietlo odpredaj tejto budovy 

a navrhlo hľadať iné možné riešenie. MUDr. Hranai ma telefonicky informoval, že majú 

záujem aj o nájom. Z toho dôvodu svoju pôvodnú žiadosť berie späť. Jeho nový návrh 

príde aj písomnou formou. Vieme, že budova potrebuje rekonštrukciu a obec na to 

finančné prostriedky nemá. 

 

Predseda návrhovej komisie  Ing. Valkovičová prečítala návrh na  uznesenie č. 109/2011/7  

 

 

 

Hlasovanie: 

ZA : 8  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 
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Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 109/2011/7 berie na vedomie Späť vzatie 

žiadosti o odkúpenie nehnuteľnosti. 

 

Žiadosť Dávid Kazík, SNP 1, Topoľčianky  -  o prenájom priestoru na ul. SNP za 24 

bytovým domom za účelom výstavby garáže 580 x 300 x 230 cm, pre motorové vozidlo. 

Je nutné odstrániť 2 stromy – lipa malolistá a breza bradavičnatá. 

 

Ing. Kazík  -  tu je potrebné vyjadrenie komisie životného prostredia a stavebnej komisie, 

dnes by sme to mali odročiť 

prednosta  -  je potrebné vysporiadať pozemky 

 

starosta  -  komisie musia spolupracovať 

 

Predseda návrhovej komisie  Ing. Valkovičová prečítala návrh na  uznesenie č. 110/2011/7  

 

Hlasovanie: 

ZA : 8  PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 110/2011/7 odkladá žiadosť Dávida Kazíka 

o prenájom priestorov na ul. SNP 1 za 24 bytovým domom za účelom výstavby garáže 

a ukladá komisii Životného prostredia a pôdohospodárstva posúdiť odstránenie stromov, 

komisii pre vysporiadanie pozemkov zistiť  majiteľov garáží a záhrad a  ich veľkosť, za 

účelom prenajatia v zmysle VZN a komisii výstavby a územného plánovania posúdiť 

žiadosť o výstavbu garáže. 

 

 

K bodu č.  14.) 

Interpelácie poslancov 

 

starosta  -  vráťme sa k úprave VZN č. 3/2012, ktoré dodatočne chcela spresniť JUDr. 

Oravcová, ide o presnejšiu formuláciu znenia, a to doplniť Článok III a vyšpecifikovať 

verejné priestranstvo 

 

Predseda návrhovej komisie  Ing. Valkovičová prečítala návrh na  uznesenie č. 111/2011/7  

 

Hlasovanie: 

ZA : 8    PROTI : 0                       ZDRŽAL SA : 0 

 

Starosta obce konštatoval, že uznesenie č. 111/2011/7 schvaľuje v Článku III 

upresniť vetu: Prenájom pozemku pod dlhodobo  (min.rok) umiestneným stánkom, 

bunkou a pod. slúžiacim na podnikanie na verejnom priestranstve ....... 35,00 €/m
2
/rok vo 

VZN č. 3/2012 o cenách nájmu nebytových priestorov a o cenách za dočasné užívanie 
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pozemkov vo vlastníctve obce Topoľčianky. 

 

Ing. Adamičková  -  treba upratať skládku pri štadióne 

 

prednosta  -  3x som ju dal odpratať a znovu ju tam občania vytvorili, mali možnosť 

objednať si zdarma vlečku na bio odpad 

 

JUDr. Oravcová  - treba upozorniť občanov aj formou rozhlasu, ale na viacerých  

miestach ho nepočuť 

 

prednosta  -  všetky podnety od občanov čo sa týka VO alebo rozhlasu sa riešia 

 

Ing. Siklienka PhD. – nie každý je doma keď sa hlási, mohli by sme pouvažovať dať tieto 

oznamy aj na našu stránku 

 

Ing. Adamičková  -  obecný úrad by mal upratať priestory za zdravotným strediskom 

 

starosta  -  samozrejme, to sa musí vypratať, ale až keď budú schválené podmienky 

zmluvy 

 

prednosta  - stroje a autá môžeme presťahovať do garáží na štadióne a na spevnenú 

plochu kúpaliska, inú možnosť nemáme 

 

Ing. Kazík  - môžeme sa informovať či garáže NŽ v majeri sú voľné a či sa dajú prenajať 

  

 

K bodu č.  15.) 

p. Nováková  - chcem Vám všetkým poďakovať za Vašu prácu a popriať všetko dobré do 

ďalšieho obdobia. Som proti zvyšovaniu daní, my dôchodcovia nemáme toľko peňazí. 

Zbytočne budete dvíhať dane za psa, je to o ľuďoch ako si psov vychovajú. 

 

p. Haspra  - kto má psa, toho to aj niečo stojí. Psa máme na ochranu. Nedvíhajte dane za 

psa. 

 

p. Adámek  - nie je žiadna zľava na odvoz KO pre dôchodcov? 

 

starosta  -  nemáme takúto úľavu, neviem či na okolitých dedinách majú. Viem, že 

dôchodky nie sú veľké, ale bohužiaľ kríza sa dotýka nás všetkých. 
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p. Magušín ul. Mlynská -  dnes dostať zakúpiť kompostoviská, keby odpad ľudia 

kompostovali, nemuseli by vytvárať skládky 

 

p. Drienovský  -  bývam na ul. Hlavnej na hornom konci, pred 8 rokmi tam bola porucha 

na vodovode, cestu následne opravili. Ale časom to sadlo, cesta je nerovná a keď idú autá 

s prívesom, ten sa im odtrhne. Bol som niekoľko krát svedkom toho, ako potom príves 

išiel stredom cesty aj 50-60m. Našťastie nič nešlo. Bolo by potrebné to vyfrézovať 

a zaasfaltovať. 

 

p. starosta  -  vieme to operatívne riešiť, budeme kontaktovať p. Sklenku z Regionálnej 

správy ciest 

 

p. Kováč  -  na novom prechode pre chodcov na ul. Hlavnej pri autobusových zastávkach 

je slabo vidieť značku Prechod pre chodcov. Nedá sa tam umiestniť s reflexným pozadím? 

 

p. Grossmanová  -  aj na prechode pri Koprdovom moste je prechod  veľmi nebezpečný 

 

p. Minár  -  optický spomaľovač pri Koprdovom moste je jediný v Nitrianskom 

a Zlatomoraveckom okrese. Chceme to riešiť ešte dodatočným osvetlením, kde bude 

svetlo dopadať iba na prechod. Na prechode pri nových autobusových zastávkach sa teraz 

už nedá robiť nič. Môžeme niečo skúsiť v budúcom roku. 

 

p. Kováč  -  retardér na ul. Vígľašskej sa nedá dať na iné miesto, na tú rovinu? 

 

p. Minár  - je to dosť nešťastný spomaľovač. Hovorili sme už o tom s p. prednostom. 

V zime ho budeme dávať dolu, hlavne preto, že po ceste bude stekať voda a môže sa tam 

zadržiavať a tvoriť ľad. 

 

starosta  -  premiestniť sa nemôže. Je to už v pasporte dopravného značenia, keby sa tam 

niečo stalo a on by bol na inom mieste, nebude to v súlade s pasportom 

 

p. Minár  -  do budúcnosti budeme pri týchto žiadostiach o osadenie spomaľovačov 

pristupovať ešte citlivejšie. 

 

p. Magušín  -  dopravné zrkadlo na križovatke ulíc Hostianska a Machulinská je rozbité 

 

starosta  -  je to nahlásené na Regionálenj správe ciest, upozorníme ich opäť 

 

 

K bodu č.  16.) 
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starosta  - ďakujem všetkým za účasť a trpezlivosť. Zároveň Vám chcem všetkým zaželať 

príjemné prežitie vianočných sviatkov.  

 

 

 

 

 

 

 

 Mgr. Anton Segíň                 Juraj M e s k o  

 zapisovateľ              starosta obce 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

JUDr. Oravcová J.                            –––––––––––––––––––––––––––– 

 

Ing. Siklienka R. PhD.                                   


